
 

 

REPUBLIKA HRVATSKA  

BRODSKO-POSAVSKA ŢUPANIJA 

OPĆINA GORNJA VRBA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

 

KLASA: 021-05/14-01/3 

URBROJ: 2178/28-02-14-3 

Gornja Vrba, 09.  rujna 2014.. god. 

 
Zapisnik 

 
                 o radu 07. sjednice  Općinskog vijeća općine Gornja Vrba  odrţane 09. rujna 2014. godine  s 

poĉetkom u 18,00 h u vijećnici općine Gornja Vrba. 

 

Sjednici nazoĉni ĉlanovi Općinskog vijeća općine Gornja Vrba: 

ZDRAVKO JURIĆ, DAMIR EMANOVIĆ,  IVO KRAJINOVIĆ, JOSIP MARUNICA, TOMISLAV 
MARIJIĆ, PETAR PUTNIK, DRAGAN VULETA, KAZIMIR VULETA,  JOSIP HRSKANOVIĆ, 
ŢELJKO LAĈIĆ i ŠIMUN MARTINOVIĆ. 

 Odsutan: IVAN PRIMORAC,  VLADIMIR TADIĆ 
 

Ostali nazoĉni: 

Ivan Vuleta, Općinski naĉelnik, Danijel Odobašić, Zamjenik općinskog naĉelnika, Marica 

Pavlović, proĉelnik Jedinstvenog upravnog odjela. Zapisnik vodi Lidija Resanović. 

 
Nakon što je otvorio sjednicu Općinskog vijeća općine Gornja Vrba i prozivanjem utvrdio 

kvorum, predsjednik vijeća daje na usvajanje Zapisnik o radu sa 6. sjednice Općinskog vijeća na 

koji nije bilo primjedbi, te je isti jednoglasno usvojen. 

Potom na usvajanje daje predloţeni dnevni red. 

Vijećnik, Ţeljko Laĉić predlaţe skidanje toĉaka 10. i 11. s dnevnog reda. 

Općinski naĉelnik,  daje prijedlog za dopunu pod toĉkom 12.  Prijedlog Odluke o davanju u 

zakup graĊevinskog zemljišta. Ukratko obrazlaţe da se radi o davanju zemljišta  u zakup VIP-

netu u svrhu postavljanja antene.  

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje iznesene prijedloge. 

Prijedlog za skidanje toĉaka 10 i 11 s dnevnog reda odbijen je većinom glasova. 

Prijedlog dopune dnevnog reda s toĉkom 12. Prijedlog Odluke o davanju u zakup graĊevinskog 

zemljišta prihvaćen je većinom glasova. 

Za sjednicu je sa 9 glasova ZA i 1 glasom PROTIV utvrĊen slijedeći: 

 

  
D N E V N I   R E D      

     - Aktualni sat – 

 

1. Odluka o Izmjeni i dopuni Proraĉuna Općine Gornja Vrba 

2. Polugodišnji obraĉun Proraĉuna Općine Gornja Vrba za 2014.godinu 

3. Prijedlog  Odluke o nerazvrstanim cestama Općine Gornja Vrba 

4. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja za obavljanje komunalne djelatnosti 

odrţavanja nerazvrstanih cesta za podruĉje Općine Gornja Vrba  



5. Prijedlog Odluke o rasporeĊivanju financijskih sredstava za financiranje politiĉkih stranaka u 

Općinskom vijeću Gornja Vrba 

6. Prijedlog  Programa utroška naknade za zadrţavanje nezakonito izgraĊenih zgrada u prostoru   

        za 2014.godinu; 

7. Prijedlog Odluke o visini naknade za dodjelu grobnog mjesta i godišnjih naknada za korištenje 

8. Izvješće o radu Općinskog naĉelnika za 01.01.-30.06.2014.godine 

    9.    Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o imenovanju ĉlanova Stoţera za zaštitu i spašavanje  

           Općine Gornja Vrba 

10.   „ŠTEFANĈIĆ“ Proizvodnja vina od malina - Zamolba   

11.  NJONJO j.d.o.o. - Zamolba 

12.  Prijedlog Odluke o davanju u zakup graĊevinskog zemljišta  

 

 

- Aktualni sat 

 

Vijećnik Kazimir Vuleta, pita ima li općina infrastrukturnih projekata koji se mogu kandidirati 

prema fondovima EU. TakoĊer postavlja pitanje završetka kanalizacije. Prolazi i šesta godina od 

poĉetka izgradnje. Predlaţe da se uputi dopis Ministarstvu, kojim bi ih se upoznalo da investicija 

u koju su uloţili 6 mil. kuna još nije u funkciji.    

Općinski naĉelnik, odgovara da je općina ove godine prema fondovima EU kandidirala izgradnju 

nerazvrstanih cesta u Brkićevoj i Firovoj ulici, no meĊutim nismo prošli drugi krug bodovanja. 

NaslijeĊeni su gotovi projekti za infrastrukturu u zoni koji će se po raspisivanju natjeĉaja za tu 

namjenu moći kandidirati, a isto tako i projekt izgradnje nogostupa u Ulici 108. brigade koji je u 

izradi. Što se tiĉe kanalizacije, ostao je jedan manji dio za snimanje koji se ne moţe okonĉati dok 

se ne spoje odvodnja u Rušĉici i u Gornjoj Vrbi. O tom je problemu upoznato nadleţno 

Ministarstvo, no oni su se jednom reĉenicom oĉitovali da to nije u njihovoj nadleţnosti. U 

meĊuvremenu je Vodovod osigurao sredstva od Hrvatskih voda kojima bi se taj posao izvršio. 

Po završetku navedenih radova, ponovno će se zatraţiti tehniĉki prijem. 

Vijećnik Josip Marunica, pita što je s kanalizacijom u Donjoj Vrbi i nastavkom izgradnje 

mrtvaĉnice. 

Zamjenik naĉelnika, Danijel Odobašić, odgovara da je daljnja izgradnja odvodnje u nadleţnosti 

Vodovoda. U tijeku je prijava na natjeĉaj koji bi do 2016. bio okonĉan a sama izgradnja planira 

se do 2018. godine. 

Općinski naĉelnik, vezano za izgradnju mrtvaĉnice završena je dokumentacija za prikljuĉenje na 

struju što je bilo uvjet za nastavka radova. Moralo se zaprijetiti raskidom ugovora da bi se 

izvoditelj radova odazvao. Dan je rok za završetak  do blagdana Svih svetih.    

Vijećnik Šimo Martinović, pita što se poduzelo po pitanju obavljanja selektivnog prikupljanja 

otpada što je obveza po Zakonu. Na koji je naĉin to riješeno s poduzećem Becker. 

Općinski naĉelnik, Zakonom su predviĊene obveze općine , koje smo mi ispoštivali u dijelu koji 

se odnosi na nabavku kontejnera za staklo, papir i plastiku. Za sada će se formirati dva zelena 

otoka, a na Beckeru je da riješi problematiku odvajanja na kućnom pragu. Hoće li to biti vreće ili 

kante na njima je da odluĉe. 

Zamjenik naĉelnika, do formiranja zelenih otoka, a i poslije,  moţe se koristiti reciklaţno dvorište 

u krugu poduzeća Jakob Becker. Sam sporazum o korištenju još nije potpisan jer nije donesena 

Uredba Vlade temeljem koje bi se trebale odrediti meĊusobne obveze. 

Vijećnik, Vuleta Kazimir, mišljenja je da je Becker prihvatio model u kojem će imati manji 

trošak. Oni moraju osigurati odvajanje na kućnom pragu. Tek će tada provedba ovog Zakona biti 

uĉinkovitija.  

Zamjenik naĉelnika, oni na tome rade i pitanje je vremena kad će se to organizirati. 

Vijećnik Josip Hrskanović, pita za rad komunalnog redara, te je su li rokovi za izgradnju sustava 

odvodnje na Klisu povezani  sa rokovima koji su navedeni za odvodnju u Donjoj Vrbi. Nadalje, 

daje komentar, da bacanje smeća po kanalima ovisi o svijesti i kulturi pojedinaca, a ne o tome  

gdje je postavljen kontejner.  



Općinski naĉelnik, odgovara da komunalni redar radi, te da su već vidljivi rezultati najprije u zoni 

gdje su pokošene javne površine. Obavio je i pojedinaĉne razgovore s graĊanima koji koriste 

javnu površinu za odlaganje poljoprivrednih strojeva i sl.  

Vijećnik, Ţeljko Laĉić, zahvaljuje na dostavljenim pisanim odgovorima na pitanja s prethodne 

sjednice, te ujedno postavlja druga na koja takoĊer traţi pismeni odgovor, po mogućnosti ranije i 

potpisan, kako slijedi: 

1. Što je s postavljanjem autobusnih kućica na stajalištima u Donjoj Vrbi? 

2. Što je s organiziranjem autobusnog prijevoza uĉenika srednjih škola? 

3. Tko je nadleţan za odrţavanje kanala od Klisa prema Pevecu? 

 

Vijećnik Šimo Martinović, pita za odrţavanje zelene površine uz cestu uz prugu za koju je reĉeno 

da je u nadleţnosti HŢ-a.  Moţe li  komunalni redar poduzeti nešto po tom pitanju, a ako ne 

potrebno je  ponovno uputiti dopis HŢ-u. 

Vijećnik Zdravko Jurić, pita za projekt izgradnje nogostupa u Ulici 108. brigade, te kakav je plan 

s Ulicom Braće Radić koja će najvjerojatnije biti alternativni pravac kad se zatvori Osjeĉka ulica. 

Općinski naĉelnik, odgovara da je ishoĊenje dozvole za nogostup u Ulici 108. brigade pri kraju, 

ĉeka se samo suglasnost Agencije za telekomunikacije. Ulica Braće Radić je predviĊena kao 

alternativni pravac, odrţan je sastanak na tu temu na koji nismo bili pozvani. od općine će se 

zatraţiti suglasnost koja će uz odreĊena jamstva biti uvjetovana sanacijom ceste prije zatvaranja 

Osjeĉke, redovitim odrţavanjem tijekom radova, te cjelovitom obnovom po završetku radova. 

Našem zahtjevu ove godine da se B. Radić prekategorizira u ţupanijsku cestu jer ista zadovoljava 

osnovni uvjet, a to je da spaja dvije ţupanijske ceste, nije udovoljeno. Slijedeće godine ćemo 

zahtjev uputiti ponovno. Poĉetak radova  planiran je  za studeni.   

 

 Po završetku aktualnog sata prelazi se na raspravu po utvrĊenom dnevnom redu. 

 
Toĉka 1. Odluka o Izmjeni i dopuni Proraĉuna Općine Gornja Vrba 

 

Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Proraĉuna općine Gornja Vrba za 2014.godinu, dostavljen je 

u materijalima za današnju sjednicu. 

U ime predlagatelja Općinski naĉelnik Ivan Vuleta, daje obrazloţenje za dostavljeni  materijal 

istiĉući da se navedene izmjene i dopune odnose samo na rashodovnu stranu Proraĉuna, dok se 

planirani prihodi ne mijenjaju.  

Ispred Jedinstvenog upravnog odjela, Lidija Resanović, detaljnije obrazlaţe  pojedina povećanja, 

odnosno smanjenja predloţena ovom Odlukom. Uglavnom se radi o rashodima na pozicijama 

gdje su se planirana sredstva pokazala nedostatna u odnosu na potrebe. Najznaĉajnije dopune i 

izmjene odnose se na ukljuĉivanje rashoda za rekonstrukciju dijela nogostupa u Ulici vrbskih 

ţrtava koja nije bila planirana, te povećanje pozicije za tekuće odrţavanje graĊevinskih objekata.  

U Proraĉun je ukljuĉena i nabavka već spomenutih kontejnera za zelene otoke.  Do kraja godine 

planira se još jedan rebalans kojim će se uskladiti i prihodi s realno ostvarivim, a u skladu s tim i 

rashodi. 

 

Po završenom izlaganju prelazi se na raspravu 

 

Vijećnik Dragan Vuleta, predlaţe povećanje pozicije za tekuće donacije vjerskim zajednicama za 

10.000,00 kn. 

Vijećnik Vuleta Kazimir podrţava ovaj prijedlog, obzirom se radi o kapitalnom objektu za 

potrebe cijele zajednice. 

Vijećnik Zdravko Jurić, predlaţe da povećanje bude za 20.000,00 kn, kako bi se osigurala 

sredstva u sluĉaju opravdanih zahtjeva i potreba i izbjeglo ponovno povećanje. Planirano se ne 

mora i potrošiti. 

Vijećnik Dragan Vuleta, prihvaća da se glasa samo o drugom prijedlogu. 



Općinski naĉelnik u ime predlagatelja prihvaća prijedlog. 

Zamjenik naĉelnika, dopunjuje prijedlog na naĉin da će se povećanje ove pozicije odraziti na 

smanjenje pozicije za izgradnju cesta za 20.000,00 kn. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje amandman na prijedlog izmjena Proraĉuna kojim 

se pozicija 66 povećava za 20.000,00 kn , a pozicija 80 umanjuje za 20.000,00 kn. Prijedlog je 

većinom glasova prihvaćen (10 ZA, 1 PROTIV) 

 

Nakon usvojenog amandmana, predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o izmjeni 

i dopuni Proraĉuna općine Gornja Vrba za 2014.godinu, te po provedenom glasovanju konstatira 

da je Općinsko vijeće većinom glasova ( 10 ZA, 1 PROTIV, 1 SUZDRŢAN)   donijelo;   

- Odluku o izmjeni i dopuni Proraĉuna općine Gornja Vrba za 2014.godinu 

Toĉka 2. Polugodišnji obraĉun Proraĉuna Općine Gornja Vrba za 2014.godinu 

 

Prijedlog Odluke o usvajanju polugodišnjeg  obraĉuna Proraĉuna općine Gornja Vrba za  

2014.godinu, dostavljen je u materijalima za današnju sjednicu. 

U ime predlagatelja Općinski naĉelnik Ivan Vuleta, a zatim i Lidija Resanović daju  

obrazloţenje za dostavljeni  materijal istiĉući da se navedenom Odlukom potvrĊuju ostvareni 

prihodi, te izvršeni  rashodi za razdoblje od 01.01. 2014. do 30.06.2014.  

 

       Nakon kraće rasprave, predsjednik općinskog vijeća daje na usvajanje Polugodišnji obraĉun 

Proraĉuna za 2014. godinu, te po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće 

većinom glasova ( 10 ZA, 1 SUZDRŢAN )  donijelo;   

- Odluku o usvajanju polugodišnjeg  obraĉuna Proraĉuna općine Gornja Vrba za 

2014.godinu 

Toĉka 3. Prijedlog  Odluke o nerazvrstanim cestama Općine Gornja Vrba 

 

 

       Prijedlog  Odluke o nerazvrstanim cestama Općine Gornja Vrba dostavljen je u materijalima za 

današnju sjednicu. 

  Zamjenik općinskog naĉelnika D. Odobašić upoznaje vijećnike s razlozima za donošenje  

predloţene odluke, istiĉući da je usvajanje iste u skladu sa Zakonom o cestama i uvjet je za upis 

nerazvrstanih cesta u gruntovnici na ime i vlasništvo Općine Gornja Vrba. Isto tako, navedeno je 

zatraţeno prilikom kontrole drţavnog ureda za reviziju. Uz Odluku je priloţen i popis svih 

nerazvrstanih cesta koje se nalaze na podruĉju općine. 

 

       Nakon toga, bez daljnje rasprave, pristupa se glasovanju o Prijedlogu Odluke o 

nerazvrstanim cestama Općine Gornja Vrba, te se konstatira da je Općinsko vijeće 

JEDNOGLASNO ( 11 ZA, ) donijelo:      

- Odluku o nerazvrstanim cestama Općine Gornja Vrba. 
 

Toĉka 4. Prijedlog Odluke o izboru najpovoljnijeg ponuditelja za obavljanje komunalne 

djelatnosti odrţavanja nerazvrstanih cesta za podruĉje Općine Gornja Vrba  

 

      Uvodno obrazloţenje daje zamjenik naĉelnika, Danijel Odobašić. Navodi da je ĉetverogodišnje 

razdoblje za koje je bio potpisan ugovor isteklo, te da se u skladu sa zakonskim odredbama  proveo novi 

natjeĉaj na naĉin da su pozvana tri ponuditelja za dostavu ponude. Povjerenstvo za provedbu postupka 

utvrdilo je da je ponuda Prijevoza Rašić nepotpuna, te su u obzir uzete ponude GraĊenje Rašić d.o.o. i 

Cestar d.o.o. Usporedbom ponudbenih uvjeta zakljuĉeno je da je GraĊenje Rašić povoljniji ponuditelj , o 

ĉemu je Povjerenstvo izvijestilo Općinskog naĉelnika. Konaĉnu odluku donosi Općinsko vijeće.  



Nakon što su vijećnici upozori na nejasno navedenu ukupnu cijenu, Zamjenik naĉelnika obrazloţio je da 

se ukupna cijena dobila na temelju jediniĉnih cijena iz ponudbenog troškovnika. 

Vijećnik Šimo Martinović pita je li to planirano Proraĉunom. 

Vijećnik Zdravko Jurić, pita jesu li obuhvaćeni radovi košnje javnih površina. 

Općinski naĉelnik odgovara da je Proraĉunom planirano redovno odrţavanje nerazvrstanih cesta, a košnja 

javnih površina je druga komunalna djelatnost za koju bi trebalo provesti drugi natjeĉaj. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Odluku o izboru najpovoljnijeg ponuditelja za 

obavljanje komunalne djelatnosti odrţavanja nerazvrstanih cesta za podruĉje Općine Gornja Vrba , te po 

provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće JEDNOGLASNO  donijelo;   
 

- Odluku o izboru najpovoljnijeg ponuditelja za obavljanje komunalne djelatnosti odrţavanja 

nerazvrstanih cesta za podruĉje Općine Gornja Vrba  

 

Toĉka 5. Prijedlog Odluke o rasporeĊivanju financijskih sredstava za financiranje politiĉkih 

stranaka u Općinskom vijeću Gornja Vrba 

 

Prijedlog odluke dostavljen je Općinskim vijećnicima uz poziv za današnju sjednicu. 

Općinski naĉelnik, obrazlaţe da je financiranje politiĉkih stranaka odreĊeno Zakonom, a da Općinsko 

vijeće odreĊuje iznos. Predloţeno je kao i prethodnih godina 1.000,00 kn godišnje po izabranom 

vijećniku. 

Vijećnik Ţeljko Laĉić, predlaţe  da se iznos smanji na 500,00 kn. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog na usvajanje. Po provedenom glasovanju konstatira da 

prijedlog nije prihvaćen. 

Potom daje predloţenu Odluku na usvajanje. Po provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće 

većinom glasova (10 ZA , 1SUZDRŢAN) donijelo; 

 

- Odluku o rasporeĊivanju financijskih sredstava za financiranje politiĉkih stranaka u Općinskom 

vijeću Gornja Vrba 

 

Toĉka 6. Prijedlog  Programa utroška naknade za zadrţavanje nezakonito izgraĊenih 

zgrada u prostoru  za 2014.godinu 

 

       Prijedlog  Programa utroška naknade za zadrţavanje nezakonito izgraĊenih zgrada u prostoru  za 

2014.godinu dostavljen je vijećnicima u pisanom obliku . 

        Proĉelnica JUO, Marica Pavlović, daje uvodno obrazloţenje navodeći da se radi o zakonskoj obvezi 

za donošenje odluke kojom se rasporeĊuje dobiveni prihod od legalizacije. Sredstva su namjenska , a 

proraĉunom je planirano 100.000,00 kn koja se rasporeĊuju na izradu prostorno planske dokumentacije i 

izgradnju komunalne infrastrukture. 

Pitanja nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje predloţeni program.  Po provedenom 

glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće  jednoglasno donijelo; 

 

- Program utroška naknade za zadrţavanje nezakonito izgraĊenih zgrada u prostoru  za 2014.godinu 

 

Toĉka 7. Prijedlog Odluke o visini naknade za dodjelu grobnog mjesta i godišnjih naknada 

za korištenje          
 

         Prijedlog Odluke o visini naknade za dodjelu grobnog mjesta i godišnjih naknada za 

korištenje dostavljen je vijećnicima u pisanom obliku uz poziv za današnju sjednicu. 

         Zamjenik općinskog naĉelnika D. Odobašić istiĉe da se predloţenom odlukom daje 

mogućnost uvoĊenje naknade za dodjelu grobnog mjesta odnosno naknade za korištenje grobnog 

mjesta. Namjera je s istim zapoĉeti po završetku katastra groblja, odnosno 01.01.2015.godine, 

bez mogućnosti retroaktivne primjene. Uplatnice bi se dostavljale istovremeno s uplatnicama za 

komunalnu naknadu. Prema izvješću za prošlu godinu troškovi odrţavanja groblja bili su 

15.000,00 kn i ti se troškovi namjeravaju pokriti iz prihoda od grobnih naknada. 

 



Vijećnik Petar Putnik pita što se podrazumijeva pod dodjelom grobnog mjesta? 

Na postavljeno pitanje odgovara D. Odobašić da će se po okonĉanju poslova na katastru groblja, 

odrediti brojevi za svako grobno mjesto, temeljem kojeg će se vršiti dodjela korisnicima. 

Nakon toga, bez daljnje rasprave, predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje predloţenu   

Odluku o visini naknade za dodjelu grobnog mjesta i godišnjih naknada za korištenje, te po 

provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće većinom glasova ( 10 ZA, 1 PROTIV ) 

donijelo:      

- Odluku o visini naknade za dodjelu grobnog mjesta i godišnjih naknada za korištenje. 
 

 

Toĉka 8. Izvješće o radu Općinskog naĉelnika za 01.01.-30.06.2014.godine 

 

Općinski naĉelnik, Ivan Vuleta obrazlaţe da je u skladu sa zakonskim odredbama obvezan podnijeti 

šetomjeseĉno izvješće o radu. Obrazlaţe da se o aktivnostima u izvještajnom razdoblju već puno reklo kod 

donošenja polugodišnjeg obraĉuna proraĉuna.  Posebno se osvrnuo na aktivnosti koje nisu financijski 

mjerljive kao što su aktivnosti vezane za problematiku pruţnog prijelaza, Ulice braće Radić, te izgradnju 

nogostupa u Ulici 108. brigade za koju je u tijeku ishoĊenje dozvole. TakoĊer je napomenuo i 

problematiku odvodnje koja se rješava u suradnji s Ministarstvom i Vodovodom. 

 

Po završenom izlaganju, predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje dostavljeno Izvješće, te po 

provedenom glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće većinom glasova ( 9 ZA, 1 PROTIV, 1 

SUZDRŢAN ) donijelo:      

 

- Zakljuĉak o usvajanju Izvješća o radu Općinskog naĉelnika za 01.01.-30.06.2014.godine 
   

 

Toĉka 9. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o imenovanju ĉlanova Stoţera za zaštitu i 

spašavanje Općine Gornja Vrba 

 

Uvodno obrazloţenje daje Općinski naĉelnik, navodeći da se ovdje radi o usklaĊenju s rasporedom  

Policijske uprave, koja je predloţila izmjenu. 

 

Pitanja nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje na usvajanje Prijedlog odluke. Po provedenom 

glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće JEDNOGLASNO donijelo:      

 
- Odluku o izmjeni Odluke o imenovanju ĉlanova Stoţera za zaštitu i spašavanje Općine   Gornja 

Vrba 

   

 

Toĉka 10. „ŠTEFANĈIĆ“ Proizvodnja vina od malina - Zamolba   

 

      Općinski naĉelnik, obrazlaţe ĉlanovima Općinskog vijeća da u Proraĉunu nemamo planirana sredstva 

za traţenu namjenu. Sredstva za subvencije moraju se planirati, te temeljem toga raspisati natjeĉaj kako bi 

svi imali jednaku šansu.  

Obrazloţenje naĉelnika je prihvaćeno, te je donesen Zakljuĉak kojim se  podnesena zamolba ne prihvaća. 

 

 

 Toĉka 11. NJONJO j.d.o.o. – Zamolba 

 

     Uvodno obrazloţenje daje Općinski naĉelnik, navodeći da se u skladu s vaţećom Odlukom o 

ugostiteljskoj djelatnosti ne moţe udovoljiti ovom zahtjevu za produţenjem radnog vremena svakog dana 

do 2,00 sati. 

Obrazloţenje naĉelnika je prihvaćeno i donesen je Zakljuĉak kojim se ne prihvaća dostavljena zamolba za 

produţenjem radnog vremena. 

 

 



        Obzirom se u ovom sluĉaju primjenjuje Odluka o ugostiteljskoj djelatnosti, Općinski naĉelnik 

predloţio je dopunu iste u skladu novonastalim potrebama, a radi se o sali za svatove „Carpe Diem“  koja 

je otvorena u Sjevernoj gospodarskoj zoni, a ĉija djelatnost nije obuhvaćena vaţećom Odlukom. Predlaţe 

dopunu u ĉl. 2. stavak 2.  na naĉin da se u toĉki 4.  doda „i sale za svatove“. 

   

        Predsjednik Općinskog vijeća dao je prijedlog za dopunu na usvajanje , te je po provedenom  
glasovanju konstatirao da je Općinsko vijeće JEDNOGLASNO donijelo:      

 
- Odluku o izmjenama i dopuna Odluke o ugostiteljskoj djelatnost 

 

Toĉka 12. Prijedlog Odluke o davanju u zakup graĊevinskog zemljišta  

 

Općinski naĉelnik je ĉlanovima Općinskog vijeća uvodno obrazloţio da je VIPnet d.o.o. 

zainteresiran za postavljanje antene na podruĉju općine. Predloţena im je lokacija na zemljištu u 

vlasništvu općine iza nogometnog igrališta prema Savi. Općina bi imala prihod od zakupa od oko 

27.000,00 kn godišnje, što bi bila poĉetna cijena za zakup 200 m2. Da bi se zemljište dalo u 

zakup potrebna je suglasnost Općinskog vijeća za raspisivanje javnog natjeĉaja. 

Pitanja nije bilo, te je predsjednik Općinskog vijeća dao na usvajanje prijedlog naĉelnika za 

donošenjem Odluke o davanju suglasnosti za raspisivanje javnog natjeĉaja. Po provedenom 

glasovanju konstatira da je Općinsko vijeće JEDNOGLASNO donijelo;  

 

- Odluku o davanju suglasnosti za raspisivanje javnog natjeĉaja za zakup graĊevinskog 

zemljišta     

 

 

  

      

Zakljuĉeno u 20,00 sati. 

 

  ZAPISNIĈAR:                                                                          PREDSJEDNIK 

 Lidija Resanović                                                                  OPĆINSKOG VIJEĆA: 

                                                                                                       Zdravko Jurić 

 

 


